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Jegyzőkönyv 

 

 

Készült: Jászszentlászló Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2022. 

szeptember 1-jén 14 
00

 órakor megtartott soros, nyílt üléséről. 

 

Jelen vannak:    Nagy András polgármester 

 Patyi Norbert alpolgármester 

 Dr Hajagos-Tóth Sándor képviselő 

 Hajagos-Tóth István képviselő 

 Mészáros László képviselő 

 Sütőné Kővágó Margit képviselő 

 Tóthné Frank Anikó képviselő 

 Valentovics Beáta jegyző. 

 

Nagy András – polgármester – köszöntötte a megjelent képviselőket. A megjelentés 100 %.  

 

Jászszentlászló Község Önkormányzata Képviselő-testülete a soros, nyílt ülés napirendjét 7 

igen szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül – az alábbiak szerint fogadja el: 

 

Napirendi pontok 

 

1. Gördülő fejlesztési terv jóváhagyása 

(Írásbeli előterjesztés) 

Előterjesztő: Nagy András polgármester 

 

2. Egyebek 

 

 

 

1. Napirendi pont 

Gördülő fejlesztési terv jóváhagyása 

(Írásbeli előterjesztés) 

 

Nagy András – polgármester – ismertette Képviselő-testület tagjaival Kiskunsági 

Víziközmű-Szolgáltató Kft által összeállított 2023-2037 időszakra vonatkozó gördülő 

fejlesztési tervet.  

 

Jászszentlászló Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal – ellenszavazat 

és tartózkodás nélkül – az alábbi határozatot hozta: 
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70/2022. (IX. 1.) számú határozat 

Gördülő fejlesztési terv jóváhagyása 

 

             H a t á r o z a t  

 

Jászszentlászló Község Önkormányzata Képviselő-testülete a Kiskunsági 

Víziközmű-Szolgáltató Kft által összeállított 2023-2037 időszakra 

vonatkozó gördülő fejlesztési tervet jóváhagyja. 

 

 Határidő: Azonnal. 

 Felelős:   Nagy András polgármester 

 

 

 

2. Napirendi pont 

Egyebek 

 

 2/1 Jászszentlászlói Sportegyesület támogatási kérelme 

 

 

Nagy András – polgármester – a meghívó kiküldését követően érkezett a Jászszentlászlói 

Sportegyesület támogatási kérelme. Javasolja a Jászszentlászlói Sportegyesület részére 

400.000.-Ft vissza nem térítendő támogatás biztosítását, működési és utazási költségek 

biztosítására.  

 

Jászszentlászló Község Önkormányzata Képviselő-testület 7 igen szavazattal – ellenszavazat 

és tartózkodás nélkül – az alábbi határozatot hozta:  

 

71/2022 (IX. 1.) számú határozat 

Jászszentlászlói Sportegyesület támogatási kérelme 

 

 

H a t á r o z a t 

 

Jászszentlászló Község Önkormányzat Képviselő-testületének a 

Jászszentlászlói Sportegyesület (székhely Jászszentlászló, Vasút u. 9. Cj: 

03-02-337 adószám: 19972099-1-03 képv: Sütő László elnök) részére 

működési költségek és utaztatás költségeire 400.000.-Ft vissza nem 

térítendő támogatást biztosít.  

 

A megállapodás alapján átadott 400.000.-Ft összeg forrása a Jászszentlászló 

Község Önkormányzat 2022 évi költségvetését megállapító 4/2022 (II. 14.) 

önkormányzati rendelet „Államháztartáson kívüli működési célú 

támogatások” előirányzata. 
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Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a támogatási megállapodást 

az egyesület képviselőjével kösse meg, a támogatás kiutalásáról 

gondoskodjon. 

 

Felelős: Nagy András polgármester 

Határidő: 2022. szeptember 15. 

 

 

  2/2 Tájékoztatások 

 

Nagy András – polgármester - Tótfalu 2022. szeptember 10-11-én rendezi meg a falunapot. 

Az alpolgármester úr szervezi az egynapos látogatást, kisbusszal utaznak ki, várja a 

képviselők jelentkezését.  

 

2022. október 7-8-9 napokon rendezik meg Gyergyószárhegyen a káposztafesztivált. Várja a 

képviselők jelentkezését, akik szívesen utaznának a rendezvényre. Szintén alpolgármester úr 

képviseli a települést az ünnepségen. 

 

A megemelkedett energiaárak miatt az Önkormányzat igyekszik olyan takarékossági 

intézkedéseket hozni, amelyek a legkevesebb kárral járnak. Első lépésként a művelődési ház 

épületét lezárják október 15-től a tavaszi időszakig. A közművelődési feladatokat a 

könyvtárban biztosítják, ott fog helyet kapni a falugazdászi ügyfélfogadás is. A művelődési 

ház foglalásait törölni fogják, akinek foglalása van, értesítik.  

 

Az idősek napja 2022. szeptember 30. A korábbi évek gyakorlatának megfelelően kihordják 

az ételt. Még nem tudják a vírus helyzet hogyan alakul, a tornaterem bérlete is nagyon 

nehézkes és körülményes. Bevált a gyakorlat az idősek nagyon örülnek a vendéglátásnak.  

 

Az október 23. ünnepséget megrendezik. 

 

Az adventi díszkivilágítást szerényebben fogják felszerelni. Nagyon komoly költségekkel jár 

a díszelemek felszerelése, és a villanyszámla is nagyon komoly költség.  

 

Patyi Norbert – alpolgármester – a piacteret mindenképpen díszítsék fel. Mi lenne ha 

karácsonyfa díszítési akciót hirdetnének.  

 

Tóthné Frank Anikó – képviselő – egyébként is olyan nehéz az élet, legalább egy kis öröm 

legyen, hogy az ünnepre a piacteret feldíszítik.  Időzítővel délután sötétedéstől este 10-ig 

legyen díszvilágítás, utána már nem érdekes. Azzal is spórolnak, ha nem egész éjjel 

világítanak a díszelemek.  

 

Nagy András – polgármester – Adventi hétvégék előtt feldíszítik a piacteret és környékét. 

Az utolsó adventi hétvégén lesz kolbászosztás. A díszvilágítás délután 16 órától 22 óráig lesz 

bekapcsolva. Egy adventi ünnepség lesz megrendezve december 17-én szombaton, akkor lesz 

a Mindenki Karácsonya ünnepség.  



4 
 

 

A Tifor Zrt értékesítette a Horgásztanyát. A működési engedélyt az önkormányzat visszaadta 

tekintettel arra, hogy bérlői jogviszonya megszűnt. Az épületet 2022. augusztus 22-én átadták 

az új tulajdonosnak. Az önkormányzat tulajdonában lévő használati tárgyakat, felszereléseket 

elhozták. Az új tulajdonosnak átadták az érintésvédelmi iratot. Az önkormányzatnak az új 

tulajdonostól még 178.000.-Ft bérleti díj visszajár, az megilleti. 

 

A KEHOP-2.2.2 szennyvíz tisztító telep megvalósítása folyamatban van. A terület 

lőszermentesítése megtörtént, a régészeti feltáráskor bronzkori leletet találtak, ezért további 

feltárás várható. Három lehetőség van, első, hogy megy tovább a beruházás és nem lesz 

feltárás, második, hogy elkezdődik a földmunka és egy régész felügyeli a folyamatot, a 

harmadik, hogy teljes feltárást rendelnek el és utána lehet csak megkezdeni az építkezést.  

 

2022. október 3-án délután 14 órakor kezdődik az ünnepélyes alapkőletétel, melyre mindenkit 

szeretettel vár. 15 órakor lesz az Arany János Közösségi Színtéren az állófogadás.  

 

A falugondnoki busz beszerzése folyamatban van, a faluközpont felújítása keretében 

hamarosan megkezdődik a játszótér kivitelezése.  

 

Az iskola energetikai pályázatnál a felépítmény miatt még várni kell. Ha Magyarország nem 

kapja meg az Uniós támogatást, akkor nem lesz szintnövelés, csupán az energetikai 

beruházást valósítja meg az Önkormányzat. A 10.000.000.-Ft költségnövekményt igyekeznek 

elszámolni. Ha Magyarország megkapja a támogatást, akkor a Klik elvégzi a ráépítést és úgy 

fogják az energetikai fejlesztést megvalósítani. Minden körülmények között 2023. nyarán el 

kell kezdeni a beruházást, a ráépítménnyel, vagy anélkül is. Nem lehet tovább várni. A 

költségek így is emelkednek.  

 

A Jászszentlászlói Szent László Általános Iskola igazgatója Pintér Julianna nyugdíjba vonult, 

az új igazgató asszony Gál Katalin, az igazgató helyettes Seres Lajos. Sok sikert kívánnak a 

munkájukhoz.  

 

Örömmel tájékoztatta a jelen lévőket, hogy egy csomagátvevő pontot alakítottak ki a 

piactéren. A csomag pont teljesen ingyenesen működik, napelem látja el az energia 

szükségletét.  

 

A Takarékban Zrt-vel folytatott tárgyalásokról tájékoztatta a Képviselő-testület tagjait. Első 

körben arról kaptak tájékoztatást, hogy bezárják a Bankfiókot és az ATM-et is. Később 

hosszas egyeztetés után sikerül elérni, hogy egy be és kifizető ATM lesz a településen. Az 

Önkormányzat várja a Takarékbank számlavezetési ajánlatát, és várja az OTP Bank 

számlavezetési ajánlatát is, annak függvényében fognak dönteni a számlavezető 

pénzintézetről. Sajnos, ha nem lesz bankfiók a faluban, akkor mindenképpen el kell utazni 

Kiskunmajsára. Ez megnehezíti és megdrágítja az ügyintézést.  
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Valentovics Beáta – jegyző – külön kell választani a lakossági szolgáltatás kérdését és az 

Önkormányzat számlavezetőjének a kérdését. A lakosság a banki szolgáltatót ki tudja 

választani, az emberek döntése, hogy maradnak a jelenlegi számlavezető intézetnél, vagy 

váltanak. Ezt mindenki egyénileg dönti el. A lakosági fórum segíthet meghozni a döntést, 

azért szervezték. Az Önkormányzati számlákat ki fogja vezetni, erről kell majd az ajánlatok 

ismeretében a Képviselő-testületnek döntenie.  

 

Nagy András – polgármester – egész Európa küzd az energia válsággal. Az Önkormányzat 

2022. december 31-ig jogosult igénybe venni az „utolsó menedékes energiaárat”. Utána 

sajnos piaci árat kell fizetni, az még nem ismert milyen mértékű lesz az áremelkedést.  

 

A lakosságot is nagyon komolyan érinti az energiaválság, nagyon nehéz idők várnak 

mindenkire. Sajnos a gáz mellett, gond van a tűzifa kínálattal is. Jelenleg a piacon tűzifa hiány 

tapasztalható. Mindent megtesztnek, hogy segítsenek a rászoruló rétegnek, az Önkormányzat 

benyújtotta a szociális tűzifa pályázatot.  

 

Az intézmények esetében gázkorlátozási besorolásról tájékoztatta szolgáltató az 

Önkormányzatot. Van olyan fogyasztási hely ahol bármikor korlátozható a szolgáltatás, van 

ahol napi 8 órában korlátozható a szolgáltatás, van ahol napi 4 órában korlátozható a 

szolgáltatás. Van olyan kategória ahol nem lehet lekapcsolni a gázt, ilyen a kórházak. Az 

Önkormányzat nyilatkozott arról, hogy az Alapszolgáltatási Központ, idősek otthona és a 

konyha, óvoda és bölcsőde olyan fogyasztási hely, ahol nem lehet a gáz ellátást kikapcsolni.  

 

Nagy András – polgármester – mivel több hozzászólás nem volt, a nyílt ülést berekesztette.  

 

K. m. f. 

 

 

 

 

 

 

 Nagy András Valentovics Beáta 

 polgármester jegyző 


